
Steenwijk, 07-06-2022
Betreft: Schriftelijke vragen conform artikel 39 van het reglement van orde
Inzake: Vergoeding energiekosten

Geacht college,

De Rijksoverheid heeft in 2021 besloten extra geld vrij te maken voor mensen met lage inkomens om 
zo tegemoet te komen in de hoge energiekosten.
Op de website van de Rijksoverheid is te lezen dat zij dit wilden uitkeren in het eerste kwartaal van 
2022.
Op 11 mei jl. werd door ons college bevestigd dat mensen, die niet bekend zijn bij de gemeente, rond 
25 mei een aanvraag zouden kunnen indienen. Dit zijn inwoners die geen bijstandsuitkering 
ontvangen maar minder dan € 1348,00 netto per maand verdienen. Nu wordt duidelijk dat mensen 
inderdaad een aanvraag kunnen indienen maar nog  minimaal 5 weken moeten wachten totdat er 
uitbetaald wordt. In de Stentor van 01-06-2022 is een schrijnend voorbeeld te vinden van een 
inwoner uit Steenwijkerwold die door de stijgende energiekosten andere zaken/abonnementen 
noodgedwongen dient op te zeggen.

Daarnaast wordt duidelijk dat niet onze gemeente maar een extern (commercieel) bedrijf de 
aanvragen zal behandelen.

Veur Elkaar heeft daarom de volgende vragen:

• Waarom heeft het van maart tot juni geduurd alvorens niet bijstandsgerechtigden een 
aanvraag kunnen doen voor een tegemoetkoming in energiekosten?

• Wat is de reden dat er gekozen is om een extern (commercieel) bedrijf in te schakelen om de 
aanvragen te behandelen?

• Wat zijn de kosten die betaald moeten worden aan deze externe BV? En van waaruit worden 
deze kosten betaalt?

• Bent u zich er van bewust dat dit bedrijf:
- informatie opvraagt over mogelijke betalingsachterstanden bij zorgverzekeraars, 

verblijfsdocumenten maar ook over de vermogenspositie van inwoners?
- persoonsgegevens en persoonlijke informatie deelt met derden? Ook aan ontvangers in 

de VS?
- gegevens bewaard voor eigen (commerciële) doeleinden zoals het aan kunnen bieden 

van andere diensten?
- persoonsgegevens deelt met zorgverzekeraars?

• Hoeveel aanvragen, buiten de bijstandsgerechtigden om, verwacht u in totaal te ontvangen?
• Bent u zich ervan bewust dat mensen, door deze manier van aanvragen, nu nog minimaal 5 

weken moeten wachten voordat zij de vergoeding tegemoet kunnen zien op hun rekening?

Met groet,

Aletta Makken
Fractie Veur Elkaar Steenwijkerland




